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Zápis č. 8 z jednání školské rady 
konané dne 09. 09. 2014 

Přítomní členové:  Mgr. Jarmila Berková, Mgr. Zdeňka Fialová, Ivana Marečková, Mgr. Martin 
Hejkrlík, Mgr. Jiří Švanda, Antonín Vyšohlíd 

Omluveni:  ---------------------------- 
Hosté: Mgr. Vlastimil Kubíček 
Jednání zahájeno: 09. 09. 2014 v 15:30 hodin 

 
Zasedání Školské rady při Gymnáziu a základní škole Králíky, Moravská 647 (dále jen „ŠR“) svolal, 
v souladu s § 167 odst. 7 zákona č. 561/2004 Sb. (Školský zákon), předseda ŠR Mgr. Martin 
Hejkrlík.  
 
I) Program jednání: 

1. Podněty vzešlé z minulého jednání ŠR (Usnesení č. 02 a č. 03) 
2. Projednání a schválení aktuálních znění dokumentů školy (školní a klasifikační řád)  
3. Diskuze nad koncepčními kroky vyplývajícími z inspekce ČŠI a "Mapy školy"  
4. Podoba spolupráce a organizace klubu rodičů - KRK (seznámení s návrhem stanov) 
5. Diskuze 

 
 Usnesení č. 01: Školská rada schvaluje Program jednání.  
 
II) Jednání ŠR 

1. Podněty rodičů vzešlé z minulého jednání ŠR   

K doporučení přesunu ranní družina do budovy žluté školy vedení školy sděluje, že přesun 

ranní družiny do prostor žluté školy není možný z prostorových důvodů. V budově probíhá 

budování jazykových učeben. 

Usnesení č. 02 (zápis jednání č.7): ŠR žádá vedení školy o vyjádření ke způsobu a formě 

koncepce školy a možnosti zapojení ŠR do procesu zpracování koncepce (ŠR dle §168 odst. 

1 písmeno e) podílí se na zpracování koncepčních záměrů rozvoje školy,). (6 – 0 – 0) 

Pan ředitel informoval ŠR, že koncepce školy je vytvořena na roky 2014 – 2019 a její součástí 

je plán akcí školy, které lze naplánovat. Tato koncepce bude zaslána členům ŠR a bude 

projednána na jejím příštím jednání. Členové zašlou případné připomínky před jednáním ŠR.  

Usnesení č. 03 (zápis jednání č.7): ŠR žádá vedení školy o stanovisko ke způsobu zapojení 
ŠR do projednávání rozpočtu školy (dle §168 odst. 1 písmeno f) projednává návrh rozpočtu 
právnické osoby na další rok a navrhuje opatření ke zlepšení hospodaření). (6 – 0 – 0) 

Pan ředitel informoval o předběžném návrhu rozpočtu školy na rok 2015 a sdělil, že 
v případě potřeby nové investice bude vedení školy o záměru jejího zařazení ŠR informovat.   

 

2. Projednání a schválení aktuálních znění dokumentů školy (školní a klasifikační řád) 
ŠR projednala aktuální podobu Školního řádu. 
 
Usnesení č. 02: ŠR schvaluje Školní řád v předloženém znění (6 – 0 – 0) 
 



2 z 2 
 

 
 

3. Diskuze nad koncepčními kroky vyplývajícími z inspekce ČŠI a "Mapy školy" 

 Bod jednání byl přesunut na příští jednání ŠR. 
 
 

4. Podoba spolupráce a organizace klubu rodičů - KRK (seznámení s návrhem stanov) 

Pan Švanda informoval o aktuálním stavu vznikajícího Klubu rodičů Králíky („KRK“), 
konkrétně o situaci ohledně jeho registrace. Seznámil členy ŠR a vedení školy s návrhem 
stanov a vyzval vedení školy k jejich připomínkování.  

Diskutovány byly zejména body týkající se účelu spolku, podoby členské schůze, volby 
zástupců z řad rodičů a míra spolupráce se školou. 

Vedení školy se k bodům vyjádří na příštím jednání ŠR. 

 

5. Diskuze  

Proběhla v rámci předchozích bodů. 
 

 

 
III) Závěr 

Jednání ŠR bylo ukončeno v 17:00 hodin. 

 
Zapsal: Mgr. Martin Hejkrlík 
 
…...............................................      
     Mgr. Martin Hejkrlík 


